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Styret i Kirke & Samfunn
I styret for Kirke & Samfunn sitter:
Egge: Jørn Haudemann-Andersen 
Ogndal: Marna G.N. Ramsøy 
Følling: Rune Ovesen 
Verran: Erling Silderen
Kvam: Merethe Vesterdal 
Henning: Marthe Barkhald

Stod: Wenke Aasenhuus
Styremedlemmer som er valgt som 
redaksjonskomite: 
Steinkjer: Aud Larsen Haug 
Beitstad: Grete Bækken Mollan 
Mære: Anne Lein Kristiansen

BØNN FOR UKRAINA
Det er med skrekk vi ser 24. februar 2022 er det 
blitt krig i Ukraina. Reaksjonene er sterke over hele 
verden og for mange er det naturlig å be. Er det 
noen vits i det? Er det ikke våpen og soldater som 
trengs nå? 

Er det noen vits i sang og bønn? Jeg tror det, for 
virkeligheten er større enn det vi ser av harde 
realiteter.

I 1991 var Sovjetunionen i ferd med å gå i 
oppløsning. De tre baltiske statene, Estland, 
Litauen og Latvia var på vei mot selvstendighet, 
men det var fortsatt mange russiske soldater 
utplassert. Vi hadde en fredsgudstjeneste i Logtun 
kirke, der vi ba om at disse tre statene måtte få sin 
frihet, uten krigshandlinger. Da nyhetene kom 
mandagsmorgen, ble det sagt: De baltiske statene 
har fått sin selvstendighet uten krigshandlinger!

Det var litt voldsomt – at vi som ba, skulle ha 
påvirket det politiske utviklingen. Det var også krig 
i Bosnia på den tiden, så jeg ble inspirert til å be om 
fred i Bosnia. Det gjorde vi ofte, i mange år – før det 
skjedde noe.

Bønn virker sannsynligvis ikke automatisk. Vi kan 
ikke kommandere med Gud, selv ikke det positive. 

Bønn er å legge vår hjelpeløshet i Guds hender, å 
koble inn Guds kjærlighets makt. Og vi har ikke 
overblikk, og ser ikke de store linjene. 

Og når ondskapen er voldsom og kompakt, skal det 
kanskje mye bønn til.

Marx sa en gang at tro er som opium for folk, en 
slags bedøvelse. En trøster seg til Gud i stedet, i 
stedet for å arbeide for det bedre. Jeg tenker at han 
tok feil. For meg er troen en hjelp til å holde ut, og 
for å kjempe videre. For kristentroen sier meg at 
den gode Gud får det siste ordet. Jesus viste oss den 
tilsynelatende svake Gud, som på langfredag døde 
en forsmedelig død. Men påskedag snudde 
situasjonen. Livet seiret over døden. Og håpet vårt 
er at Gud en dag skal tørke bort hver tåre fra våre 
øyne. Døden skal ikke være mer, heller ikke sorg 
eller skrik eller smerte!

Derfor gir vi ikke opp å slåss for fred.
Klostrene har bønn som sin hovedoppgave, men 
deres motto er «be og arbeid».

La oss fortsette å be og samtidig se hva vi kan gjøre.

Gustav  Danielsen  



- Jeg har så avgjort lyst til å jobbe i noen år til.
Arbeidsmiljøloven åpner for det, å stå i jobben til man
fyller 72 eller 75. Det er fint å være leder, men bedre
liker jeg jobben som prest. Jeg har av og til sagt at
man blir litt degradert som prost, smiler 70-åringen.

- Hvorfor det?

- Fordi jeg som vanlig prest opplever det mer naturlig 
å knytte relasjoner, i tillegg til det fine som ligger i å
utføre praktisk kirkelig arbeid.

Gustav Danielsen forteller at han på etterjulsvinteren
meldte ønsket om å fortsette som prest overfor
bispedømmet, om det skulle være bruk for ham.
Ønsket ble snappet opp av hans kollega i Namsos, og
slik ordnet det seg med tjeneste i Namdalseid.
I 10 år har Gustav Danielsen vært prosten i det som i
dag er Stiklestad prosti tidligere Nord-Innherad. Før
den tid ble han godt kjent med folk på Frosta, hvor 
han var sokneprest i 26 år.

- På Frosta var det ikke to år som lignet hverandre,
jobben bød på variasjon hele veien. Det var spesielt
berikende det som skjedde da kirka fikk ansvar for
trosopplæringa blant barn og unge, det vil si etter at
kristendomsfaget ble fjernet fra skoleplanen. Den
umiddelbare responsen og frimodigheten hos unger 
er noe jeg setter stor pris på. Å jobbe med unge folk 
gir energi, og det er noe jeg ser fram til å fortsette med 
i Namdalseid.

Pensjonist har han ikke tenkt å bli. Når prosten i
Steinkjer er ajóur med sin siste arbeidsdag 30. juni, 
blir han prest igjen. Den nye jobben fins en halv-
times kjøretur unna. Gustav Danielsen (70) blir ny 
sokneprest i Namdalseid. I 44 år har det daglige 
arbeid vært tuftet på trua om at Gud fins.

Av Jørn Haudemann-Andersen
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- Hvor lenge blir du på Namdalseid da?

- Jeg har sagt at jeg holder på så lenge helsa holder, så
kanskje noen år?

Helsa til prosten ble satt på en viss prøve høsten 2020.
Balansen sviktet mens han sto i stigen og malte
vinduskarmer, og fallet resulterte i et lengre
sykefravær.

- Ryggen fikk en smell som ikke har gitt seg helt ennå,
og det førte til at jeg måtte gi meg med joggeturene
mine. De var nemlig ei fin beskjeftigelse i mange år.

- Hvor sikker var du på at du skulle bli prest for 44 år 
siden?

- Det var medelever som allerede i grunnskolen ytret 
at det kom til å bli prest av meg. Jeg ble bevisst på trua
mi som 17-åring. Men så gikk det flere år før jeg tok
yrkesvalget.

- Et valg du aldri har angret på?

- Nei. Men jeg kan jo godt nevne at tanken har streifet
meg noen få ganger; - hva om det ikke stemmer, dette
vi prester står og snakker om? Tro og religion er noe
som ikke er synlig med det blotte øyet. Tenk om det
ikke stemmer! Jeg har imidlertid ikke behøvd å gå 
grundig inn i dette, men tanken har som nevnt vært
framme noen få ganger. Det fins prester som mister
trua i løpet av karrieren. De slutter nok da, men jeg
leste om en dansk prest som fortsatte i gjerningen, selv
om trua var borte.

FRA PROST TIL PREST



- Og langt færre nye prester kommer til nå, sammen-
lignet med tida da du ble uteksaminert. Hvorfor er det 
blitt sånn?

- Det er ikke lett å svare eksakt på det. Jeg tror kirka
har for liten kontakt med ungdom. De konfirmeres, og 
så forsvinner de. I Steinkjer som flere andre steder
sørget koret Ten-Sing for en viss rekruttering til
presteyrket, likeledes en kristen ungdomsklubb og et
kristelig skolelag. I dag er disse tilbudene borte, og
med dem forsvant også ildsjeler - drivkreftene. Det er i 
dag en tendens i tida at kirka taper «markedsandeler», 
og mangelen på kristent ungdomsarbeid kan være noe 
av grunnen. Men hele årsaken til utviklinga kjenner 
kanskje ingen. Samtidig er omtrent 80 prosent av
befolkningen i Steinkjer medlemmer av kirka, så bildet 
er ikke helt svart.

- I så måte, hva med åra som kommer?

- Jeg tror kirka fremdeles har viktige ting å by på,

Avskjedsgudstjeneste for Gustav Danielsen i 
Steinkjer kirke  søndag den 19. juni kl 11:00
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spesielt innen store spørsmål som mennesket ikke 
alltid greier å fikse på egen hånd. Det vil alltid være 
viktig å møte folk «hjemme», i gjøremål og spørsmål 
de fleste er opptatt av til daglig.

- Går du selv fra prost til prest med trua i god behold?

- Ja, trua er mi forankring, den er gulvet og grunnen
jeg står på. Marx mente religion var opium for folket.
Jeg foretrekker Bibelens tekst som sier at Gud vinner 
til slutt. Om redsel og tvil i folk kan være betydelig i
perioder, så synes jeg meningen ligger i at
kjærlighetens kraft kommer til å vinne til slutt.
Derfor er det best ikke å gi opp, sier prosten som snart
blir prest igjen.

«Samfunnet må igjennom et grønt skifte, det må skje 
en overgang til produkter og tjenester som gir betydelig 
mindre negative konsekvenser for klima og miljø enn 
i dag. Det vil være krevende, men det er fullt mulig»- 
dette sier regjeringen.

I Steinkjer kirkelige fellesråd ser vi etter muligheter for 
å redusere energiforbruket vårt. Vi har sentral varm-
estyring på de fleste kirkebygg og Driftsleder kirkebygg, 
Torbjørn Millerjord, følger med på og styrer forbruket 
vårt. Vi senker temperaturen til et minimum når kirker, 
menighetssaler og kirkestuer ikke er i bruk. 
I Steinkjer kirke unngår vi, så langt som mulig, å slå på 
varme på mandager i vinter. (Vi gjorde et unntak man-
dag 28. februar ifm. at vi ba for Ukraina i kirka.) 

Målet har vært å opprettholde minst samme aktivitet i 

Det grønne skiftet- Grønn kirke

Kirkevergens hjørne løpet av uka, men altså uten å varme opp kirka på 
mandager. Når vi har skiftet lyskastere har vi gått for led-
belysning, og vi bruker sparepærer/led-lys i byggene våre. 
Vi har installert varmepumper i menighetssalen i 
Steinkjer kirke. I vinter har vi gjennomført dåp ved 
ordinære gudstjenester, fremfor å ha egne dåpsguds-
tjenester. Dette har redusert behovet for oppvarming, i 
tillegg til sparte lønnskostnader. 

Vi har søkt statsforvalteren, og fått innvilget, et tiltak som 
vi beregner vil redusere fyringsutgiftene med 15-20% i 
krematoriet. I tillegg har vi iverksatt flere rutiner som vil 
redusere utslipp og fyringsutgifter.  

På kirkekontoret har vi iverksatt tiltak for å redusere 
antall kopieringer og redusere papirforbruket.
Vi vil foretrekke miljøsertifiserte leverandører av varer og 
tjenester, samt bruk av miljømerkede produkter.
Vi vil kjøpe så lite som mulig. Til det nye kirkekontoret på 
rådhuset har vi fått brukte skrivebord av NAV og nye stoler 
fra Møbelringen (Tusen takk!), samt at vi har handlet 
billig på Finn.no. De møblene som ble til overs er fordelt til 
menighetsråd og fellesrådene i Snåsa, Inderøy og Levanger. 
Her har vi hatt fokus på gjenbruk.

På gravplassene vil du i sommer kunne registrere at vi etter 
hvert bruker elektriske kantklippere. Vi vil også teste ut å 
plassere bikuber på enkelte gravplasser. Vi vil unngå bruk 
av miljøgifter i rengjøringsmidler og sprøytemidler.
På flere av våre gravplasser henger vi nå opp fuglekasser, 
primært stærkasser. 

Vi er i en god prosess og vi vil innføre flere tiltak.

Vi fortsetter å be for fred i Ukraina.

Kirkeverge, Oddleiv Gulstad

Foto Per Ivar Nicolaisen
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Konfirmanter 2022

Henning kyrkje 8. mai kl 11:00
Amalie Holum 
Emma Dolmen Wigen 
Erlend Røli 
Fred Henry Semb Bjerkan 
Hanne Elinor Bjerkem 
Ida Alette Røliaunet 
Magnus Elnan Aurstad 
Martin Musum Oksås 
Mathea Kolstad Aas 
Thomas Kolset Berg 
Tønder Leander Holum Solberg
Eirik Hofstad

Mære kyrkje  29. mai

Lørdag 29. mai kl 10:30 
Silje Oslo Jule 
Andrea Holm Undhjem 
Ludvig Wågan 
Johan Holmvik 
Harald Noremsaune Giskås
Nicklas Brandtsegg Finstad
Sarah-Malén Nilsen 
Iver Aleksander Hallan 
Jon Peder Skei 
Tobias Opheim-Hirkjølen 
Johannes Pedersen 
Mathias Aleksander Salberg 
Ine Mittet 
Lornts Østerås

Lørdag 29. mai kl 12:30 
Tuva Stornes 
Edda Nilsen Holtan
Nicolai Tronstad Velvang
Elise Mortensen Tangen 
Karita Møller 
Henrik Bragstad
Oskar Skei
Markus Valstad
Eskil Ryggvik 
Agnes Fornes 
Ingerlin Rannem Bjerkan
Julian Toldnes
Natalie Berntsen
Loke Okstad
Ida Othelie Viken
Nathalie Mathisen Opdal
Jakob Hamrum Kolset
Lisa Marie Fiskvik

Malm kirke  15. mai kl 11:00
Amund Brattsti Brattsti
Anna Victoria Overrein
Emmelin Elise Johansen Tangen
Juluan Grande 
Konrad Sandseter
Line Hopstad
Magnus Grongstad Arnøy
Nora Eline Bartnes
Sanna Stamnli Nyvold
Sara Oline Årbogen 
Leon Ressem (Inderøy, 26. mai)

Follafoss kirke 8. mai kl 11:00 
Elias Vandsvik Storli
Eline Nyvold Dolmseth
Laimonas Vingilis

For kirke, Stod 22. mai kl 11:00 
Celine Spitalen Hellem
Hanna Lovise Moan Blomli
Malin Kluken
Rakel Verstad
Sondre Meland
Tobias Haugbotn
Margrethe Haugdal Nygård

Beitstad kirke 22. mai kl 11:00
Anette Sandseter Størvold
Angelica Elden Sagen
Anndrine Nordgård Brovold
Arve Tørring
Børge Kvam
David Berg
Isak Kristoffer Kjelås
Jakob Tørris Adolfsen
Jenny Bratberg
Lars Ruben Høglo Berg
Nils Johan Vanebo
Nora Åse Tømmerås
Oda Saugestad Sørensen
Ola Thuang Inderberg
Ragnhild Saugestad
Rakel Bergh Finstad
Rikke Modell Almlid
Sigurd Alexander Silset Daling
Siri Redving Mikkelsen
Sten Gunnar Kjelås
Trym Sagvik-Bartnes
Tuva Westrum Mølnå

Følling kirke 8. mai kl 11:00
Andreas Følling Røyseng
Gutte Andreas Bjørnes
Ole Johan Hatling Modell
Anne Marit Amb 

Kvam kirke  15. mai kl 11:00 
Fredrik Elias Bjørnes
Inge Eilif Haugan
Marius  Linmo
Ola Alexander Meldal
Sigrid Trongmo Hognes



Konfirmanter 2022

Steinkjer kirke 7. mai og 8. mai 

Lørdag 7.mai kl 10:30
Emil Bollingmo
Emilie Grøtan Kvistad 
Emma Ertsås 
Isak Jønvik Holmen 
Robin Alexander Berg
Magnus Grimstad Eriksen 
Siri Haugen
Kari Haugen
Ludvik Bolås
Ronja Ingvaldsen
Frida Ekrem Solberg 
Julie Heimdal Stene 
Nora Elli  Aurstad 
Vetle Aastrøm Hynne
Martine Moen Bjørnes
Thea Edvina Røsten
Emilie Lee Skatland 
Simen Haugen Hatling
Gabriel Francis Brandtzæg Okoro

Lørdag 7.mai kl 13:00 
Michael Jørum Våset
Tuva Strand Walvåg
Anton Rønning Haraldsen 
Elea Rystad 
Hermann Krogstad 
Nora Austheim Christensen
Leander Smolan Gudmundsen
Tiril Ansnes 
Andreas Fossan
Beatrice Langseth 
Frida Marie Ryan
Ida Tungseth 
Magnus Bratbakken 
Aron Nicolay Johnsen Hegge
Solveig Talsnes Setten 
Georg Dahl Furunes
Aleksander Rønning 
Thea Dølvik 
Eirik Borg 
Kamille Mo 

Søndag 8.mai kl 1100
Daniel Kvalø
Astrid Marie Sandhaugen 
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Emma Rahel Kebed Haugdal 
Emil Brosveet Kolstad 
Nora Sakshaug
Ruben Susegg 
Leah Gynnild Nordvik 
Antonie Solbakken Skjervø 
Daniel Holtan
Signe Sofie Leivann Gausen 
Martin Sørli 
Ane Helene Wiseth 
Robin Wåde Nordstrøm
Petter Høstland
Rose Cornelia Kolven 

Med forbehold om feil i listene, da listene er under bearbeiding

Egge kirke 14. mai og 15. mai 

Lørdag 14. mai kl 10:30 
Sondre Aalberg Bylund 
Lone Hage
Sigrid Andrea Fossan 
Sigrid Moen 
Sigurd Moen 
Thomas André Jensen
Tor Kristian Järvi Eriksen
Bendik Garnvik 
Jonas Nerdal 
Emre Holmli Carlsson 
Erik Bjørge Moen 
Sigurd Bostadløkken Kvaløsæter

Lørdag 14. mai kl 1300 
Jørgen Vesterdal Bendiksen 
Silje Myrslo Mæhre
Vilhelm Smalås 
Remi Alexander  Laugsand 
Nicolai Ulstad Karlsen
Athena  Mabalcon Haugen
Lea Alexandra Fjerstad
Oliver Lilleløkken
Johannes Kvamseng
Nathaniel Danielsen 
Jørgen Myre Belsaas 

Søndag 15 mai kl 11:00 
Kristoffer Brovold 
Marianne Setten
Ovedie Lundereng
Oliver Didriksen Kolstad
Linea Mortensen 
Lone Selen 
Lucas Alexander Saur
Victoria Skei  Fossli
Siri Emilie Tømmerås 
Elisa Birgitte Valle 

Skei kirke 26. mai kl 11:00
Emil Rennan
Ine Marie Roel Bosnes 
Nora Mathilde Henninen Farbu
Mira Iselin Mikalsen
Bjørnar Lindset Sværd
Rafael Nilsson Engan
Vetle Bjørdal



Et glimt fra kirketjenerens hverdag - i dag: urnenedsetting

Klokken har passert 08:00 og 
arbeidsdagen er i gang. Kirke-
tjener Arne er på plass på Egge 
gravplas for å klargjøre dagens 
urnegrav. 

Selve gravingen foregår manuelt 
med en ”urnespade” (pælespade) 
og kan innimellom være en 
utfordring, spesielt hvis det er 
mye røtter og stein. Dagens urne-
grav på Egge er av den lette sorten 
og Arne klargjør grava i løpet av 
få minutter.

Litt senere på dagen er Arne nede i 
urnehallen som ligger i Steinkjer kapell. 
Her låser han ut den aktuelle urnen og tar 
med seg denne opp til Egge gravplass.

Av Per Ivar Nicolaisen
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Er du i kirka en søndag så vil du enten møte eller se 
kirketjenere i arbeid, et arbeid som ofte foregår litt i 
kulissene. Kirketjenerens arbeid er dog mer enn bare å delta i 
gudstjenester på søndager. Kirketjeneren inngår som fast del 
av staben i forbindelse med begravelse/bisettelse på uke-
dager, det kan være arrangement på ettermiddag kveldstid og 
for øvrig renhold og oppsyn med kirkebyggene.

De fleste av våre kirketjenere er også sentrale når det utføres 
urnenedsetting, og Arne utførte i overkant av 70 
urnenedsettinger i 2021.

Vi har fulgt kirketjener Arne Opdal en høstdag i forbindelse 
med urnenedsetting - og sett litt på hva jobben går ut på, 
både før, under og etter selve handlingen.

Tiden er inne og de pårørende 
ankommer gravplassen til 
avtalt tid. Her møter de kirke-
tjener Arne ved gravstedet. Som 
kirketjener opplever Arne stor 
variasjon i urnenedsettingene. 
Noen ganger går praten lett, mens 
andre ganger er det en betraktelig 
mer sorgpreget stund. Arne setter 
pris på å få være delaktig i denne 
handlingen, for som han sier ”man 
kommer tett innpå folk og man 
føler man er med på noe viktig - 
noe som berører folk”.

Ofte er det Arne som senker urnen 
ned i hullet i bakken, men de som 
møter opp får tilbud om å utføre dette 
selv.

Når urnen er senket ned gjenstår 
lukking av urnegraven. Også her får 
de fremmøtte tilbud om å delta, og 
det er ikke uvanlig at hver enkelt av de 
fremmøte bidrar litt. Det er også noen 
som ønsker at Arne skal utføre hele 
lukkingen. Her er det ingen fasit.

Handlingen er utført. De pårørende 
forlater eller blir litt igjen for seg selv, 
mens Arne er ferdig med sitt oppdrag 
og tar med seg alt av utstyr og forlater 
området. 

Atter en urnenedsetting er utført og 
Arne kan avslutte arbeidsdagen med 
en god følelse.

Takk til familien Heggli som ga 
tillatelse til fotografering og 
publisering av urnenedsettingen
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Tett på trua

Av Jørn Haudemann-Andersen 

I Kirke & Samfunn forteller folk om sin tro. Den enkeltes forestilling omkring slikt blir ikke ofte 
belyst i mediene, selv om den for mange betyr mye. Har tro blitt et brysomt eller kanskje uviktig tema?  

Kultursjef i Steinkjer, Leif Terje Nilsen

Det er helt unødvendig å spørre Leif Terje Nilsen om
han tror på det kommende kulturhuset i Steinkjer.

- Men hva tror kultursjefen på, for øvrig?

Det er et stort spørsmål. Jeg synes det er avhengig av sit-
uasjonen. Jeg kommer ikke fra en familie med noen tung 
religiøs tro, men tilhører det jeg oppfatter som gjennom-
snittet i befolkningen; jeg synes det er naturlig å besøke 
kirkerommet i mange sammenhenger. For eksempel ved 
dåp, bryllup og begravelse. Noen gud forholder jeg meg 
ikke til på det personlige plan. Sånn sett blir vel svaret på 
spørsmålet ditt todelt...

- Hva opplever du i kirka da?

Det kan være så mye. Jeg har ved enkelte anledninger
brukt kirka som et sted for personlig refleksjon. Det kan 
gi en fin pause mellom travle hverdager.

- Refleksjon på kirkebenken, da høres du jo litt "troende" 
ut?

Nja, jeg har først og fremst sans for atmosfæren i 
Steinkjer kirke, toppet av Weidemanns glassmalerier. 
Man kan jo i perioder ha tanker det er godt å sortere, men 
det betyr ikke at jeg lener meg mot religionen. 
Samtidig tror jeg gjennomsnittsbefolkningen kan kjenne 
på noe i retning av ei tru når ting drar seg til - men uten 
at den nødvendigvis blir
personlig. Jeg har imidlertid all respekt for folk som 
har ei sterk og fast tru, uansett religion.

- Hvilke erfaringer gjør du deg når du synger i kirka?

Det har flere ganger vært både intenst og mektig - noen 
av mine sterkeste sangopplevelser har jeg nok hatt i 
kirkerom, og det er fint å ta med seg videre.

- Kan sangen gi deg ei religiøs opplevelse?

Ja jeg tror nesten det, men kall det gjerne ei religiøs 
stund - noe som ikke er relatert til bibeltekster og slikt. 
For meg er det snakk om ei opplevelse for sjela. Ei 
forankring - innover.

- Sjela ja, hva tror du den er for noe?

Mine verdivalg, det er sjela mi.
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Av Grete Bækken Mollan , Carina Skoglund (foto) 

I flere år har Beitstad menighetsråd jobbet for å sette 
i stand toalettet og et lite oppholdsrom ved kirka vår. 
Den lille bygningen ligger i vollen rett ved inngangen 
til kirka, kun noen trappetrinn ned fra kirkedøra. Vi 
synes plasseringen er fin og at det er praktisk å ha 
toalettene såpass nært der folk er. Men i lang tid har 
det ikke vært hyggelig å vise våre kirkegjester ned til 
et kaldt og uferdig oppussingsobjekt.

På mange dugnader har vi slitt med at lokalene 
ligger inne i jorda og at det derfor er svært krevende 
å få bygget og rommene fritt for fukt. Mange tiltak er 
gjort av flere menighetsråd og flere kirketjenere, men 
fukt og råteskader blir vi ikke kvitt. Flinke Åsmund 
Sprauten, som var kirketjener hos oss i mange år, la 
ned mye jobb på bygget han brukte som pauserom 
og kontor. Dessverre fikk heller ikke han bort 
fukta og det ryktes at to av firmaene Åsmund hyret 
inn faktisk gikk konkurs før prosjektet ble avsluttet. 

Vi forstår at dette prosjektet ikke akkurat har hatt 
hellet med seg, heller tvert imot. Ja, dette fukt-
prosjektet som skulle vært ferdig for flere år siden, er 
stadig startet opp på nytt med nye oppussinger. Det 
har blitt et «evighetsprosjekt», som ingen ende vil ta. 

Menighetsrådet så seg derfor nødt til å ta et skikkelig 
grep, og vi tok kontakt med Murermestrene Tisløv 
om fuktproblemene. 

De gjorde et skikkelig forarbeid, og fant hvilke 
materialer som krevdes og hvordan dette kunne 
løses. Her måtte vi til med ganske dyre spesial-
importerte plater og sette i gang med å pusse opp på 
nytt….. 

Med god hjelp fra Tisløv, rørlegger Trond Erik 
Mandelid og altmuligmann Tor Haugnes er bygget 
nå oppusset og satt i stand igjen, og vi har stor tro på 
at vi er kvitt fukta. Toalettet er restaurert og 
oppholdsrommet er bygd og innredet. 

Menighetsrådet vil takke alle dere, samt våre egne 
arbeidsbaser Rune Glasø og Trond Reidar Jenssen 
for en prisverdig innsats i dette prosjektet. 

Takket være dere er «evighetsprosjektet» nå 
(kanskje?) avsluttet og Beitstad kirke har fått et nytt 
flott toalett til våre besøkende. Oppholdsrommet vil 
bli brukt av små grupper, både fordi det er praktisk, 
men også for å spare strøm. Trosopplærings-
aktiviteter og menighetsrådet vil bruke rommet, slik 
at vi slipper å varme opp hele kirka.

Så hører det med å også informere om det som står 
igjen og som vi foreløpig ikke har midler til å 
gjennomføre. Vi trenger å bytte ut muren på fram-
siden av bygget, samt å lage en ny trapp og sti for 
rullestol/rullator. Målet er at det skal bli tryggere å 
komme seg ned til toalettene, også på vinters tid. 

Menighetsrådet er storfornøyde med å ha fått 
bygningen fri for fukt og at vi kan vise til et ordentlig 
fint toalett for alle som besøker Beitstad kirke!

VELKOMMEN TIL KIRKA VÅRRES 

Nytt fra Beitstad sokn

Beitstad kirkes evighetsprosjekt?

Menighet/ sokn Kontonummer Vipps-nr
Beitstad 4202 26 30975 86554
Egge 4202 26 85338 131156
Følling 4410 33 03270 508160
Henning 4202 01 42663 593847
Kvam 4448 18 76467 596298
Mære 4202 18 01318 108354
Ogndal 4410 33 19452 505683
Steinkjer 4410 21 12005 122357
Stod 4410 32 72774 563859
Verran 4410 07 38071 86751

Vipps og kontonummer til Soknene

VÅRDUGNAD BEITSTAD
Velkommen til vårdugnad torsdag 5. mai kl. 10:00-
14:00 og 17:00 - 20:00 ved Beitstad kirke og kl 17:00-
20:00 ved Bartnes kapell. Vi håper mange kommer 
for ei trivelig arbeidsstund i lag. 
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Nytt fra Egge sokn

Mange ser fram til nytt orgel i kirka si. Nytt instrument 
er etter planen på plass i Beitstad kirke i løpet av høsten. 
På Mære går prosessen sin gang, med forhåpning om at 
offentlige midler snart vil bidra til nye og bedre toner i 
kirka. 

I Egge har det lenge pågått innsamling, med restaure-
ring og noe utbygging av kirkeorgelet som formål med 
prosjektet. Kantor Kristin Eek i orgelkomiteen viser 
til pandemien som har redusert antall arrangementer, 
dermed bremset også pengeinnsamlinga opp.

- Status i mars/april 2022 er en halv million på orgel-
kontoen, mens det totale restaureringsarbeidet ventes

Orgelaksjonen i Egge
Av Jørn Haudemann-Andersen

 å koste omtrent 2,5 millioner kroner. Det mangler med 
andre ennå en hel del, sier kantoren som for tre tiår sida 
gikk i bresjen for nytt orgel i Steinkjerkirka.
Elektronikken i Egge-orgelet ble fornyet for 70 år sida, 
i 1952. 

- Hvor mange husholdninger bruker nyttegjenstander 
fra 1950-tallet, undres Kristin Eek. Det er mange 
seremonier gjennom året i Egge kirke, og et godt 
instrument har stor betydning for alle involverte, sier 
Kristin Eek til Kirke & Samfunn. 

Den som vil gi en gave til orgelrestaureringa i Egge 
kirke, kan benytte kontonummer 4202.17388.16.



Av Rune Ovesen
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Nytt fra Følling sokn

Vi i Følling Menighet er som alle andre i den fine 
bygda vår, veldig glad i Midterfjellet og skihytta 
som står sentralt ved parkeringsplassen.

Den ble bygd på dugnad av bygdafolket, og stod 
ferdig i 1997.

Midterfjellet er et flott tur- og rekreasjonsområde 
som blir brukt både sommer og vinter.

Spesielt vil jeg trekke frem de fine skiløypene på 
vinteren som Følling Idrettslag, med egen 
tråkkemaskin og en gjeng ildsjeler, klarer å holde i 
hevd både på ukedagene og i helgene. Dette gjør at 
Midterfjellet har blitt et godt besøkt utfartsområde, 
ikke bare av bygdefolket, men også av folk fra andre 
deler av kommunen. Det blir i løpet av vinteren 
arrangert noen skirenn i regi av idrettslaget.

MIDTERFJELLHYTTA

Hver langfredag blir hytta brukt til gudstjeneste/ 
andakt. Menighetsrådet står for kirkekaffe og 
nystekte vafler. 

Det er vel, utenom julaften, den gudstjenesten som 
er mest besøkt.

Noen barnedåper har det også blitt.
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Nytt fra Henning sokn

Etter nokre års pause har sokneråda i Ogndal og Hen-
ning teke opp att tradisjonen med felles folketonemesse. 
Søndag 20. mars fylte dyktige aktørar frå begge sokn 
kyrkjerommet i Skei kirke med vakre tonar, diktlesing 
og dans. 

Til preludium framførte sokneprest i Henning og Mære, 
Tine Jøhnk, ein vakker folketone frå Stangvik; «Min sjel, 
lov Herren». Fint var det både å sjå og høyre staselege 
Båbu Mannsong, med dirigent Wout Bosschaart. Ko-
ret song «Til Østerland» (svensk trad.) og «Lei, milde 
ljos» (Newman/Purday). Ella Holdaas las dikt av Aksel 
Sende; «Stillheitas song» og «Kvila». Unge, lovande Elis-
abeth Røliaunet spelte «Bruremarsj frå Seljord» på fele, 
og heldt tonefølgje i konfirmant Mira Iselin Mikalsen si 
nydelege framføring av den irske folketonen «Gje meg 
handa di, ven». Saman med kantor Liv Marit Valle leia 
fløytist Hilde Waaseth Nicolaisen og fiolinist Liv Elin 
Susegg kyrkjelyden gjennom salmesong og Jo Asgeir Lie 
sine messeledd i folketonestil. 

Folketonemesse

I denne messa er til dømes Kyrie ein gangar og Gloria 
ein pols. Sokneprest i Ogndal og Steinkjer, Harald Tveit, 
og Tine Jøhnk var stødige liturgar gjennom heile messa. 
Med forsongarar frå Henning kyrkjekor og Vålaklang på 
galleriet og Båbu Mannsong nede i kyrkjerommet vart 
det god kraft i fellessongen. Som svar på forbøna song 
kyrkjelyden eit «Kyrie» frå Ukraina. Under ofringa svin-
ga Johan Einar Bjerkem seg opp midtgangen saman med 
mor si, Berit Bjerkem, i «Liss tå polsen» og reinlenderen 
«Min sin» av Eva Renaa Eggen. 

Liv Elin Susegg spelte melodiøst og taktfast på fele. 
Under nattverden spelte Hilde Waaseth Nicolaisen 
vakkert og vârt; «Vågn op og slå på dine strenge» (Folke-
tone frå Verdalen) og «Gammal Fäbodpsalm» (Dalarna). 
Saman med musikarane avlutta Kåre Svepstad det heile 
med mektig song; «Reis meg opp» (You raise me up). 

Ogndal sokneråd sørgja for deilig kaffe og bakst, og alle 
aktørarene fekk med seg ei vel fortjent rose som takk.

Av Folketonemessekommiteen, Liv Marit Valle (foto)

Har du ikke tid eller mulighet til å stelle gravene til dine kjære?  

Vi i Idas Gravstell tilbyr å ta oss av dette for deg. 

Vi tilbyr flere ulike stelleavtaler, og vi kan også skreddersy avtaler etter 
dine behov. 

Vi utfører gravstell i Steinkjer, Verdal, 

Levanger, Inderøy og Snåsa. 
 

Ta kontakt om du lurer på noe  

eller for å tegne en avtale. 

Tlf. 481 20 420 

Idasgravstell.no  

Idasgravstell@gmail.com 

Foto: Per Ivar Nicolaisen

Våronnkonsert 
Andre pinsedag, mandag 6. juni 
kl. 19.00, arrangerer sokneråda 
i Henning og Ogndal sin årlege 
våronnkonsert i Henning kyrkje. 

Her blir det garantert god for-
sommarstemning, med eit lett og 
variert program. Lokale aktørar, 
lag og foreiningar bidreg med 
musikalske og verbale innslag og 
god servering. 
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Nytt fra Kvam sokn

På 1400 - tallet ble det bygget en annekskirke eller 
kapell på Ol i Øvre Kvam. Kirka ble vedtatt nedlagt 
i 1670, men ble benyttet av menigheten til 1692. 

Da var det bygd en ny og større kirke på Kvam. 
Nå står det et minnesmerke der i form av et lite 
steinalter med en kirke oppå.

Fra 2. pinsedag 1990 er stedet blitt brukt til ute-
gudstjeneste, som i år er 6. juni og saniteten
i bygda serverer kaffe og noe å bite i etter 
gudstjenesten.

Utegudstjeneste på Kjerkol 2. pinsedag

Av Merethe Vesterdal

Utegudstjeneste på Kjerkol 
2. pinsedag, 6. juni kl 11:00



  Av Anne Lein Kristiansen
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Nytt fra Mære sokn

Leie av kjerkstu på Mære
Plass for 50 gjester
kontakt: Torkjell Vangstad på 926 88 509
Mail: tvalst@online.no

18. september var det urpremiere på "Olavs illgjerning på 
Mære", et bestillingsverk fra Steinkjer kommune. Roar 
Tromsdal var ansvarlig for manus og regi og musikk er 
laget av John Pål Inderberg og Carl Haakon Waadeland. 
To forestillinger med 900 publikum i strålende sol

Tusen år etter det brutale overfallet 
er historien blitt til jubileumsboken 
"Mære 1021-2021".
 
7 forskere fra seks kunnskapsinsti-
tusjoner i Trøndelag har samarbei-
det om å fokusere på ulike sider av 
historien knyttet til Mære kirke og 
landskapet rundt. Boken utgis av 
det lokale forlaget Embla Aka-
demisk. Bildet er av bokomslaget.
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Mære - et maktsenter i over 1000 år

 "Olavs illgjerning på Mære"

En tvilling av bispestolen har 
blitt restaurert av treskjærer og 
museumshåndtverker Kai Rune
Johansen. 
Johansen har også laget en 
nisje som viser en bibel fra 1588.

I løpet av 2021 fikk 
Mære Kyrkje et nytt, 
flott prosesjonskors, 
laget av av Jan Bøe og 
Per Helge Bøe. 
Jorid Skevik og Nina 
Garnvik har gjenskapt 
en vakker ny alterduk.  

MÆRE 1021 - 2021
I 2021 var det tusen år siden overfallet på Mære, da Olav 
Haraldsson tok et brutalt oppgjør med norrøn religion 
og regional høvding makt i 1021. Drapet på høvdingen 
Olve på Egge var en sentral del av opptakten til slaget på 
Stiklestad i 1030 og kristningen av Norge. I løpet av 2021 
ble det arrangert en rekke små og store arrangemnet for 
å markere jubileet. Tusenårsjubileet på Mære var starten 
feiringen fram mot Nasjonaljubileet i 2030 - NORGE I 
TUSEN ÅR. 

En merkedag i kirka sin historie: fv: ordfører Anne Berit Lein, sokneprest Tine Jøhnk, 
Eli Røflo Vaadal, Mære Sokneråd, biskop Herborg Finnes og Bodil Østeråd, SNK.

Jubileumsåret 2021 ble avrundet med en festgudstjeneste i 
Mære Kyrkje 21. november med besøk av biskop Herborg 
Finnes, samt en rekke inviterte gjester med ordfører og 
kultursjef i Steinkjer kommune i spissen. Her ble det 
musikalske innslag med Jorid Vorum, Liv Marit Valle, 
Sparbu hornmusikk, Mære Songlang, Sparbu Songlag og 
forsangerkoret. Markeringen ble avsluttet med kirkekaffe på 
Mære Landbruksskole med taler og blomsteroverrekkelse.   

Nytt prosesjonskors og alterduk
Ny bispestol er gjenskapt

Festgudstjeneste
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Nytt fra Ogndal sokn

Friluftsgudstjeneste ved Henningvatnet
19. juni 2022 kl 12 blir det friluftsgudstjeneste 
ved Henningvatnet. Dette er et samarbeid mellom 
Henning og Ogndal sokn og lokale foreninger. Det 
vil bli gudstjeneste med hestevelsignelse. Det vil bli 
kaffeservering og litt orientering om området.

Ogndal sokneråd ynskjer å bidra til at kyrkjerommet 
blir brukt til fleire aktivitetar til glede for kyrkjelyden. 
I januar fekk vi høve til det. I samarbeid med Hilmar-
festivalen inviterte vi Kim Rysstad til Ogndal og Skei 
kyrkje. Terje Watterud  var ansvarleg for lyd og lys.

Kim Rysstad er vokalist og kvedar frå Valle i Setesdal. 
Han har studert folkemusikk og delteke i Stjernekamp 
og Melodi Grand Prix. 

Kveldens hovudnummer var «Draumkvedet», ei 
forteljing om Olav Åsteson som la seg til å sove julaftan 
og våkna trettandag jul. I draumen var han gjennom ei 
reise som viser dommedag, ei reise over Gjallarbrui og 
til dødsriket, og om «sankte Såle-Mikkjel» (erkeengelen 
Mikael) som tar verdige syndarar til Jesus. 

Olav Åsteson drog til kyrkja for å fortelje om draumen 
sin.  Med 49 vers på setesdalsdialekt var det ei 
utfordring for trøndarar å få med seg alle detaljane. Men 
ein kombinasjon av Rysstad si reine og milde folke-
tonestemme, Draumkvedets urnorske lydbilde, klang 
og lyssetting i kyrkja, gav oss 50 tilhøyrarar ei magisk 
oppleving. 

MAGISK 
VINTERKVELD 
I SKEI KYRKJE OGNDAL GRAVSTELL, Bodom og Skei

I Ogndal har vi to blomsterfond, et i Bodom og et 
i Skei. Vi arbeider for økt trivsel ved å ta vare på 
kirkegården og området rundt, samt blomster inne 
i kirka. Blomsterfondene får midler til 
arbeidet gjennom gaver. Over tid har det kommet 
inn mindre penger, men vi ser at behovet er stort. 
Blomsterfondene i Ogndal har derfor blitt enig om 
å starte Ogndal Gravstell, der vi tar på oss å stelle 
graver mot betaling. Dette gjøres av frivillige som 
har tilknytning til menigheten. Om du ønsker mer 
informasjon kan du ta kontakt med Marna Ramsøy, 
926 85 856 eller ogndal.gravstell@gmail.com

VÅRRENGJØRING
Tradisjonen tro blir det vårdugnad på Bodom og 
Skei kirkegårder i mai. Vi inviterer også til vask 
og messingpuss inne i kirkene. Dato blir kunng-
jort på Facebook «Ogndal Sokn» og «Ogndal», 
og på nettsiden «Ogndal.net». Kaffe og trivsel. 

Av Marna Ramsøy, foto Hilmarfestivalen / Astrid Skogseth

Ognatinget har sammen med Hannah Musum startet 
barnekor med tilbud for barn fra 3 til 12 år. Koret møtes 
på Vålen Samfunnshus hver søndag kl 13.00. Målet er 
at barna skal ha en god opplevelse med musikk og sang. 
For mer informasjon, se Facebook «Ogndal sokn». Om 
du kjenner noen som har lyst til å prøve seg i koret, ta 
kontakt med Hannah Musum på hannah99@live.no, 
eller via hennes facebookside. 

Barnekor i Ogndal

«Våronnkonserten» er en tradisjon som 

sokneråda i Henning og Ogndal arrangerer i Skei og 

Henning annakvart år. I år arrangerast konserten i 

Henning kyrkje 2. pinsedag (6. juni) kl. 19.00
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Nytt fra Steinkjer sokn

Vi skal kanskje ikke dra sammenligningen for langt, 
men lys skal det også bli i Steinkjer kirke, vår vakre 
Weideman-katedral. Prosjektet heter enkelt og grei 
«Lys i Steinkjer kirke» og ledes av Stål Westerhus. Han 
er medlem i Steinkjer Menighetsråd og satte igang det 
som blir et stort og omfattende arbeid for å gi kirken 
den belysningen den fortjener.

-Dagens belysning er svært dårlig, sier Stål Westerhus. 
Grunnbelysningen generelt er for dårlig, menigheten 
sliter med svært dårlig leselys. Det er vanskelig å se 
hvem som forretter, og presten har problemer med å 
se menigheten, noe som gjør jobben vanskelig, rett og 
slett Steinkjer kirke  vil også være en aktiv medspiller i 
kulturlivet, og blir en viktig del av kulturkvartalet som 
nå vokser fram på torget.

- Det er sannelig på tide å forbedre lysforholdene, hva  
er hensikten med en vakkert utsmykket kirke når man 
omtrent sitter i halvmørket? I tillegg til ny grunnbe-
lysning og leselys kommer etablering og programmer-
ing av arrangement- og stemningsbelysning. Det blir 
virkelig gi et løft for kirka som helhet og jeg ser virkelig 
fram til å lede dette prosjektet, sier Stål Westerhus.

Steinkjer Kulturhus  skal stå ferdig i 2023. Steinkjer 
får sitt torgkvartal med kulturhuset, samfunnshuset 
og kirka som sammen  skal stå fram som en bydel der 
folk samles, en bydel som gir byen stolthet og identitet. 
Steinkjer kirke skal  belyses både innvendig og utvendig 
og framstå i et naturlig samspill med kulturhus og 
samfunnshus. En viktig del av selve bymiljøet  i 
sentrum, og en harmonisk lyssetting vil framheve 
arkitekturen  for disse signalbyggenen, sier Westerhus.
Kirke og samfunn vil følge lysprosjektet tett, og vi skal 
holde dere lesere oppdatert på framdrift og resultat.

Stål Westerhus og hans prosjektgruppe har vært på 
befaring, blant annet i Nidarosdomen, og har knyttet 
kontakt med Stokkan Lys og NTE i det videre 
arbeidet. Steinkjer Menighetsråd, på menighetens 
vegne, er oppdragsgivere.

Endelig LYS i Steinkjer kirke

Steinkjer kirke skal få bedre lyssetting, både inne og ute. Dagens 
belysning er svært dårlig. Foto Stål Westerhus

Bli lys!

Av Aud Larsen Haug, Bodil Smestad (foto)

Med konfirmanter, med dåpsbarn og med et ytende liv, 
både i midtgangen og oppe i koret.

Fastelavsøndag 27. februar ble markert med karneval-
gudstjeneste i Steinkjer kirke. Og de to som ledet fes-
ten, prestevikar Per Jostein Johansen og kateket Marte 
Mæhre slo an tonen i herlige kostymer, hun som festlig 
engel med glam og glitter, han som munk eller kanskje 
en Martin Luther. 

Og Per Jostein Johansen hadde tatt den helt ut, ofret 
sine vakre lokker og klippet og barbert skallen til en 
flott munkesveis.
- Ja, skal det være 
munk, som holder 
det ikke bare med 
kutte og kappe, jeg 
ville ha hele pakka, 
og  sånn ble det. 
Synes  jeg er fin, og 
føler meg virkelig 
som en munk, selv 
om kona var mer 
betenkt..

Gudstjenesten  rommet 
både dåp og bønnevan-
dring med stasjoner for 
mange forskjellige 
aktiviteter. Både ung og 
gammel deltok, og ikke 
minst for dåpsfamiliene  
ble det et minne for livet.

Fest i kirka

Andrea Strøm og Rikke 
Skorstad ved døpefonten, der 
de ba en stille bønn.

Munken Per Jostein Johansen 
ledet karnevalgudstjenesten

Det ble en festlig stund, ledet av kateket og engel Marte 
Mære og prest og munk Per Jostein Johansen. 
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Nytt fra Stod sokn

Det vanlige er at folk oppsøker kirka fordi de ønsker å 
be, eller fordi kirken er ramme for et overgangsrituale 
som f.eks. bryllup og begravelse. Det er mange som 
søker til kirka i høytider, av tradisjon. Men hva har kir-
ka (og da menes det kirkebygget) å tilby den som ikke 
er så opptatt av religion eller tradisjon? 

Vi har mye å tenke på for tida. 
Skoler, sykehjem, butikker, barnehager, mat-
produksjon.... lista er lang over arbeidsplasser og tje-
nestetilbud som trues av nedlegging i bygdene rundt 
Steinkjer. Pandemi og nedstenging av samfunnet 
har ført til at mange har blitt opprådd for ting å fylle 
dagene sine med. Sofaen er snart utslitt, og ensomheten 
blant folk har blitt større. 
Det er krig i Europa. Folket i øst, uansett side i krigen, 
er hardt rammet.  

Kirken som møteplass 
Hva om vi tok tilbake kirkebakken? Før TV og telefon 
og internett, møtte folk opp i kirka søndag for å kunne 
samles etter gudstjenesten. De fikk høre siste nytt fra 
bygda, og de fikk diskutere dagsaktuelle tema. Alle var 
på nøytral grunn, og alle kunne være der så lenge dyra 
hjemme tillot det. 

Hva om man også i 2022 hadde tatt seg bedre tid med 
kirkekaffen, eller ute på parkeringsplassen eller kir-
kegården. Hva om man kunne slått av en prat med hun 
som bor alene lenger oppi bygda, og hørt henne fortelle 
om de store tomatplantene i drivhuset hennes. Hva om 
man kunne møtt ham som mista jobben for to uker si-
den, og latt ham få se at vi vet, og vi føler med ham. Ta 
seg tid til å slå av en prat med andre, og gått derfra med 
et smil om munnen fordi man hadde tilbragt en times 
tid sammen med flere enn bare seg selv og katta. Og alt 
dette kunne skjedd uten at noen føler de må be hjem 
noen, melde seg inn i en forening eller betale for å delta 
på et arrangement. 

Kirken som debattforum
Det er mange tema som kan diskuteres i kirken. Hva 
om kirka kunne vært et sted man hadde skapt gode 
debatter. Der alle kunne deltatt, enten som tilhører, 
eller som aktiv debattant. 
Manglende toleranse for andre skyldes ofte mangel på 
kunnskap. Det vi ikke vet noe om møter vi ofte med 
skepsis. Gjennom å høre andre diskutere tema, kan 
man skaffe seg flere nyanser om et tema, og dermed 
utvide sitt syn på saken. Hva om verdensproblemene 
kunne vært løst med snakk i stedet for drap? 

Kirken som arena for kultur
Mange musikere bruker kirkerommet som konsert-
lokale pga den gode akustikken. At kirkerommet er 
ferdig pynta, gjør også sitt til at rammen blir fin. Har 
du sunget i kor i kirka, vet du at det er en fantastisk 
opplevelse. 
Orgelresitasjon, barnekor, konserter med artister eller 
band, diktlesning, teaterstykker, dans.  Kirkebenkene 
står der, klare til å ta i mot publikum. Fyll benkene, og 
fyll kirka med opplevelser, på lik linje med dem vi får 
på Dampsaga eller i Olavshallen. 

Kirken som avkobling
Vi skal fylle uka vår med yoga, kurs i mindfulness, 
bålkos, spa og massasje. Men har noen prøvd å sitte 
stille i kirka, studere den avflakka murpussen og de 
flotte ornamentene i taket på kirka? Lurt på hvor lang 
tid kirketjeneren brukte på å henge opp salmetallene 
på tavla, og telle om kirkeklokkene slår 3x3 ganger. 
DET er avkobling det. Bare prøv selv. Du trenger ikke 
høre på presten, eller synge så mye som en eneste linje 
av salmen. Bare sitte helt i ro, puste og la tankene dine 
strømme fritt. Kanskje er du litt bedre rustet til å møte 
verdens utfordringer, når du har hatt ei slik stund i fred 
og ro. Enten det gjelder trussel om at bygdeskolen skal 
legges ned, eller at du synes at krigen er litt for nært 
landet vårt. Vi trenger pustepauser, og i kirka er det 
gode muligheter for å få det. 
   
Kirka er åpen for alle, uansett. Bruk den til det du 
trenger den til.

Av Stod Menighetsråd

Kirken -  hva kan den være for oss? 
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Nytt fra Verran sokn

Tippoldemor Lilli Løvseth, oldemor Lise Lind, farmor 
Tanja Tangstad, Far Joakim Tangstad og lille Johanne.

Søndag 13 februar var det dåp i Malm Kirke.
5 generasjoner var representert.

TEKST & FOTO: Privat

5 generasjoner i darnedåp i Malm

Gullkonfirmanter 50 år 
Verrastranda

Diamantkonfirmanter 60 år 
Verrastranda

Fv: Karl Johan Furunes, Thorleif Gotvassli, Oddmund 
Berget og Arve Vennes

Fv, 1 Tora Stavrum Norum, Sigri Marje Breivold, 
Inger Eirin Sandhaug, Karin Rennan Bakken, Bente 
Sand Tangstad.
Fv.2 Ann Judith Rødsjø Stoum, Anne Lise Løvli, Tor 
Arne Bakken, Jens Kåre Vågen og Liv Sissel Fines Jensen
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- Jeg  våger en påstand. Uten frvilligheten stopper 
Norge. Det er ikke mulig å drive et samfunn eller 
leve i et samfunn  uten frivilligheten.

Han slår det fast med fynd og klem, den kjente og pro-
filerte NRK-programlederen Helge Gudmundsen. Han 
som har hatt  religiøse program i radioen i mange år, 
spesielt salme- program . Det var Helge Gudmundsen  
som ledet suksessen «Salmer fra minutt til minutt». 
Denne kvelden har de ansatte i Steinkjer og Egge kirker 
invitert sine hjelpere, de frivillige, til fest. Og Helge 
Gudmundsen er festtaleren.
Han har selv vært frivillig i flere sammenhenger,  mest 
innen idretten. Hjertebarnet er fotballlaget Flatås Lions 
i Trondheim.
- En herlig gjeng med utviklingshemmede, flotte unge 
menn. Jeg har lært så mye av dem, om felleskap,  om 
prestasjon og stolthet, og  kanskje det viktigste - res-
pekt. Det å se hverandre, det å bli sett. Hvem gjør det.. 
jo, det gjør frivilligheten!

I Steinkjer og Egge menighet er det  imponerende 150 
frivillige. Noen jobber  i menighetsråd, andre steller 
kirkegård, fikser praktiske ting, noen er kirkeverter, 
tekstlesere , kirkeblad- redaksjon, og mange er blad-
bærere.

Sokneprest Sabine Kjølsvik sa i sin tale til gjestene : Vi 
er så heldige som har dere. Vi er så takknemlig for at 
dere stiller opp, gratis og på fritiden, for å hjelpe oss  i  
det kirkelige fellesskapet.
Og felleskap er ordet som går igjen, ønsket om å gjøre 
en innsats sammen med andre.

Hva skulle kirka 
ha gjort uten dere?

Ved vakkert pyntede festbord i Steinkjer kirkes 
menighetssal, oppvartet av prester, kateket kantorer  
og de andre ansatte, satt frivilligheten på stas denne 
kvelden.Sabine  prest smilte godt da hun replisserte at 
for en gangs skyld skal dere få sitte rolig ved bordet og 
bare nyte, dere som ellers løper bena av dere for å yte...

Hvem er så « frivilligheten. Hvem er disse hjelperne 
som er villig til å bruke så mye av sin tid på kirka?

Det har vært utrolig givende
Elsa Marie Moe er en av dem. Pensjonert lærer som 
har brukt mye av tia si på frivillighetsarbeid i Steinkjer 
kirke.

- Hvorfor? 
Hun tenker seg om. 
- Jeg har funnet meg så godt til rette. Det ble mer tid 
til  frivillighet  ettersom barna vokste til, og jo, det har 
blitt noen år. Jeg  har vært med i menighetsrådet i to 
perioder , og var formann der, og jeg husker med glede 
alle de fine møtene og festene  vi arrangerte, fester for 
gullkonfirmantene, og ikke minst 6. januar-festene.
Jeg var også med i  redaksjonen for kirkebladet, det 
var før bladet fikk glanset papir, men vi laget lødige 
menighetsblad,smiler hun.
-  Redaksjonsmøtene holdt vi hjemme hos meg, det var 
mest praktisk 
med barn i huset. Og det var en bra gjeng som jobbet 
godt sammen, faktisk flere av dem med militær bak-
grunn. Og disse kveldene kalte de « go brød- kvelder».
minnes  Else Marie. - Jeg har så mange gode minner fra 
tiden som frivillig i kirka,for Steinkjer kirke betyr  mye 
for meg. Kirka må vi ta vare på.
Og i dag, hva gjør du nå?
- Jeg er blad-bærer  og så har jeg planer om kanskje 
å skrive litt i Kirke og Samfunn. Jeg er fortsatt med, 
smiler hun.

Jeg ble kjent med en ny arena
Solbjørg Musum er  også  en av de uslitelige og trofaste 
frivillige. Hun angrer ikke.

- Jeg hadde ikke noe spesielt forhold til kirka, og var 
vel litt skeptisk til å bli innvalgt i Egge Menighetsråd. 
Men du verden, det har vært  fantastisk interessant. Et 
felt jeg ikke kjente fra før, en helt ny arena. Jeg lærte 
hvordan kirka fungerte. Ting jeg tidligere hadde tatt  
for gitt, dette « noen», ja, det er noen som gjør ting. 
Det  var nytt  og spennende.
Nå er Solbjørg ferdig i meninghetsrådet , og hun har 
også vært redaktør av menighetsbladet. Nå er hun 
generalen som har kommandoen over troppene som 
sørger for at hver eneste husstand får menighetsbladet i 
postkassen. 

En fin bukett frivillige, fra venstre Bjørg Bratlie,  
Steinkjer, Solbjørg Musum, Egge og Elsa Marie Mo, 
Steinkjer. Bak den kjente NRK - profilen Helge Gudmundsen.

Av Aud Larsen Haug, Per Steinar Mikkelsen (foto)



21

Ønsker nye velkommen igjen 
Per Steinar Mikkelsen er elektriker av yrke, og en ren 
velsigelse for Steinkjer kirke. Han har fikset mye 
praktisk, og er  i tillegg en ivrig kirkegjenger.
- Fellesskapet og følelsen av å bli sett og tatt vare på, 
det er viktig, jeg vil gjerne gi noe tilbake. Hver søndag 
kommer vi, så sant vi får det til. Det blir litt som en 
rutine, noen må ut på  søndagstur, jeg må  ha denne 
gode stunda i kirkerommet. Han snakker med folk, er 
opptatt av å se folk, og han tar kontakt.

-Jada, jeg ser meg alltid rundt i kirka, om det  er nye 
kirkegjengere, stiller meg i døra for å få en liten prat. 
Ønsker de ikke å prate med meg, så slipper jeg dem 
selvsagt forbi, men det er alltid noen som stopper 
og gir meg muligheten til å ønske dem velkommen 
tilbake. Du vet, det er mange som synes det er  litt 
vanskelig, dette med kirka, ikke alle synes det er like 
selvfølgelig å komme. Da kan jeg være en av dem som 
sørger for at de blir sett. 

Per Steinar har aldri følt  innsatsen  hverken som et ork 
eller mas.
-Fine folk som jobber her, de  tar godt vare på oss, og 
her opplever vi et fellesskap som gjør meg godt, sier 
han.

Han gjorde en stor innsats under monteringen av nytt 
lydanlegg , og opplevde da at seks mann fra nærmiljøet 
hans, ingen av dem kirkegjengere, kom og ble med på 
dugnadsjobben.
- Jeg anbefaler varmt å bli med som frivillig. Det gir et 
godt og meningsfylt fellesskap.

Fellesskapet
- Fellesskapet er det viktige for meg. Det å skape gode 
opplevelser for andre, det gir meg stor glede.
Det sier Bjørg Bratlie, medlem av Steinkjer Menighets-
råd, hun er godt inne i sin andre periode, altså sju år i 
menighetsrådet.

- Jeg har sjøl vært gjennom en utvikling i løpet av disse 
årene, og jeg synes det er meningsfylt. Jeg er ikke like 
interessert i alt vi må forholde oss til som menighets-
råd, og jeg må nok tilstå at jeg er mer opptatt av inn-
hold  og formidling enn av struktur. Og  jeg har størst 
glede  av å kunne gjøre noe for den eldre generasjon, de 
har ofte det sterkeste forholdet til kirka.
Bjørg er også tekstleser, noe som viser hennes  egen 
evne til formidling.

- Det er viktig for meg, det  samme er arbeidet i 
Kirkeakademiet. Kall det formidling. I det hele tatt 
gleden av  å være endel av en atmosfære der alle tar sitt 
ansvar og alt glir godt når vi står sammen og gjør job-
ben. Gullkonfirmantfester, kontakten med konfirman-
tene og  interessante diskusjoner i menighetsrådet. Det 
er mye å velge i som frivillig . 

- Men jeg har heller ikke kommet så langt at jeg går i 
kirka  hver eneste  søndag, Jeg har et lite stykke igjen 
der, sier Bjørg Bratlie.

God tone mellom frivillig Per Steinar Mikkelsen og sok-
neprest Sabine Kjølsvik

-  Jeg overtok  også ledelsen av Blomsterfondet og fikk 
anvaret for kirkegården på Egge, og der har jeg nok lagt 
ned noen arbeidstimer, ikke minst sammen med Jens, 
mannen min.
Vi møter mange mennesker når vi jobber på kir-
kegården. Mange har  forhold og følelser for kir-
kegården. Mange fine samtaler er det blitt og jeg er 
opptatt av å bevare både kirken og kirkegården. Nei, 
det å være frivillig , det gir så mye tilbake. Jeg anbefales 
det varmt, sier Solbjørg Musum.          

Festkveld  til ære for de gode hjelperne, med kirkas 
ansatte som vetskap: fv: prest Harald Tveit, kantor 
Kristin Eek, kantor Wout Bosschaart, prest Sabine Kjøls-
vik, kateket Marte Mæhre, prost Gustav Danielsen, di-
akon Frank Øren og  foran trosopplærer Anne Lise Vold
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Beitstad blomsterfond
4202 29 58881

Bodom blomsterfond
0530 397 1140

Bolmset blomsterfond
4481 35 09803

Egge blomsterfond
4410 36 27505
VIPPS: 741561

Fines blomsterfond
0540 03 33507

Follafoss blomsterfond
4212 49 72773
VIPPS: 738640

Følling blomsterfond
4212 12 873611
VIPPS: 546457
 
Henning  blomsterfond
4202 05 10948

Blomsterfondene
Kvam blomsterfond
4410 32 79485

Malm blomsterfond
4410 08 21211
VIPPS: 738643

Mære blomsterfond
4410 36 99220

Skei blomsterfond
4410 33 52093

Steinkjer kirke
blomsterfond
4410 33 93172

Steinkjer Kapell 
blomsterfond
VIPPS: 712030

Stod blomsterfond
4410 35 31788
VIPPS: 742058

Det er en kjent problemstilling at gravlyktene av 
plast, som lyser så vakkert på kirkegårdene rundt 
omkring, er ei utfordring for bøndene våre. Både 
plasten, som fyker av gårde når lyktene er tomme, 
og metallringen øverst, er farlig når de havner ute 
på jordene. Plast og metallbiter blir med inn i fin-
snitterene og kommer ut som sylskarpe biter i foret 
som dyrene spiser. På bildet ser du hvor vanskelig 
det er å oppdage bitene og i enda mindre biter er 
det vanskelig for dyrene å unngå å spise det.

Så er dette også ei utfordring for naturen vår. 
Fugler, som kråker og skjærer liker å spise inn-
holdet i lysene, som ofte er laget av en blanding 
av ulike typer olje eller voks, som palmeolje eller 
parafin. For å få tak i innholdet, tar de oppfinn-
somme fuglene med seg lysene opp i lufta og 
slipper dem ned i asfalten, slik at de sprekker sånn 
at «maten» blir tilgjengelig. Da brytes plasten opp 
og legges igjen i naturen. 

En løsning er selvsagt å forby plastlykter og plast i 
kranser og pynt, men det er det nok få som 
ønsker. De er gode og rimelige alternativ for å 
tenne lys på våre graver, for å minnes de vi savner. 
Men vi kan godt utfordre produsentene til å lage 
mer bærekraftige lykter og det er viktig at vi er 
bevisste denne problemstillingen. Sammen kan vi 
ta ansvar for å rydde bort tomme gravlykter, og 
delta på dugnader på kirkegården vår for å samle 
og kaste lyktene i søpla. Det er også mange som 
løser dette ved å ha faste lykter som står fast i 
bakken på gravstedet. 

I vedtekter for gravplassene i Steinkjer kommune 
står det at planter, kranser og liknende materiale 
som brukes ved gravferd eller ved pynting av grav 
og som ender som avfall, skal i sin helhet være 
kompostérbart.

Ring oss på tlf: 74 16 18 01 
for å bestille blomster

postmaster@zebrablomster.no

Hva gjør gravlykta i dyrefôret?
Av Grete Bækken Mollan, Åsbjørn Holien (foto)

Vårdugnad 2022
Gravplass Dato Økt 1  Økt 2
Steinkjer 04.05 10:00 - 14:00 17.00 - 20:00
Egge  03.05 10:00 - 14:00 17:00 - 20:00 
Kvam  04.05 10:30 - 13:00 18:00 - 20:00
Mære  05.05 17:00 
Følling 03.05 17:00 Innvending vask av kirka 
Henning 04.05 17:00  
Beitstad  05.05 10:00-14:00 17:00 - 20:00 
Bartnes 05.05 17:00 - 20:00
Follafoss 25.04 med forbehold om snøfritt
Malm   28.04 med forbehold om snøfritt

Skei (mai) og Bodom (juni) Se dato på Ogndal.net 
eller Ogndal sokn på Facebook
Bolmset og Sela Se dato lokalt på Facebook og 
kirkens hjemmeside
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Ønsker du å snakke med presten?

Noen ganger kan det være godt å ha en 
samtale med noen under fire øyne. Er det 
opplevelser, gode eller vonde, som kan være 
godt å dele med noen, der du samtidig vet at 
det du deler ikke kommer videre? 

Kanskje sliter du med sorg etter at du har 
mistst noen av dine nære og du ikke vet 
hvem du kan snakke med?
 
Ta kontakt med kirkekontoret på 741 45 700

Om jeg virkelig brydde meg om deg
Skulle jeg se deg i øynene når du snakker til meg 
skulle jeg tenke på hva du sier,
ikke på hva jeg skal si når du er ferdig
skulle jeg høre dine følelser sammen med dine ord.

Om jeg virkelig brydde meg om deg
skulle jeg lytte uten å gå i forsvar,
skulle jeg lytte uten å fastslå om du har rett eller tar feil
skulle jeg spørre deg hvorfor, og ikke bare hvordan, 
når og hvor.

Om jeg virkelig brydde meg om deg
skulle jeg slippe deg inn bak mitt ytre
skulle jeg fortelle deg hva jeg håper, drømmer, frykter, 
lider for, 
skulle jeg fortelle når jeg dummet meg ut og når det 
gikk bra.

Om jeg virkelig brydde meg om deg
skulle jeg le med deg, men ikke av deg, 
skulle jeg snakke med deg, men ikke til deg, og jeg 
skulle vite når det er tid å tie.

Om jeg virkelig brydde meg om deg
skulle jeg ikke klatre over dine murer
skulle jeg vente utenfor til du slapp meg gjennom porten 
skulle jeg ikke låse opp dine hemmeligheter
skulle jeg vente til du ga meg nøkkelen.

Om jeg virkelig brydde meg om deg
skulle jeg elske deg uansett,
men jeg skulle be om det beste du kan gi, 
og forsiktig lokke det fram.

Ruth Senter

Første helg i mars var 15 orgelelevar mellom 7 og 
18 år frå Orgelklubben Maren Margrethe her i 
Steinkjer, og Orgelklubben Ludvig frå Trondheim, 
samla i Steinkjer kyrkje. 

Det vart ei innhaldsrik helg med bygging av 
modellorgel, masse øving til både konsert på lørd-
ag og til gudstenesta på søndag, biljard, bordten-
nis, bowling og ikkje minst pizza- og tacokveld. 

På gudstenesta spelte elevane nesten alt og fire 
ulike orgel var i bruk. Tre studentar frå Norges 
musikkhøgskole var også på besøk for å sjå kva 
ein orgelklubb er og korleis ein underviser barn i 
orgelspel. Denne helga ga meirsmak og neste treff 
blir i Nidarosdomen like etter påske. 

Orgelhelg i Steinkjer kyrkje 4. til 6. mars

Av Kristin Eek, Per Ivar Nicolaisen (foto)

Leie av kirkestua på Skei i Ogndal
Plass for 50 gjester
kontakt: Oddrun Bruem på 92 28 87 43
f-bruem@frisurf.no



De som har gått bort
04.11.2021 - 17.03.2022
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Gerd Kvaal     06.11.2021 Steinkjer
Arnny Vårdal     07.11.2021 Egge 
Liv Reitlo     12.11.2021 Steinkjer
Snefrid Ivara Nordtug    13.11.2021 Stod
Arnt Ove Aune    13.11.2021 Steinkjer
Klara Hallgerd Gillesen 14.11.2021 Verran
Anne-Lise Kulstad    16.11.2021 Steinkjer
Eldbjørg Reitan    18.11.2021 Steinkjer
Bjørg Brøske     19.11.2021 Verran 
Brit Mary Skjei    21.11.2021 Steinkjer
Arild Øiahals     22.11.2021 Steinkjer
Åge Einar Heggli    23.11.2021 Følling
Eldbjørg Kjellrun 
Bostadløkken      24.11.2021 Egge 
Olav Paulsrud     24.11.2021 Beitstad
Eirik Kåre Stamnes    28.11.2021 Steinkjer
Arnfinn Gulstad    29.11.2021 Steinkjer 
Astrid Synnøve Maagerø 29.11.2021  Steinkjer
May Lisbeth Myrseth    03.12.2021 Beitstad 
Fredrik Christian 
Rodum      03.12.2021  Steinkjer
Borgny Pauline Carlson 05.12.2021 Steinkjer
Liv Brevik     07.12.2021 Steinkjer
Harriet Laila Reinstad    07.12.2021 Steinkjer
Erling Birger Stamnli    07.12.2021 Verran
Oddbjørn Ragnar 
Leinum      10.12.2021  Steinkjer
Knut Idar Bjerkan    07.12.2021 Steinkjer
Anton Georg Heistad    08.12.2021 Mære
Svein Harald Slørdal    09.12.2021 Egge
Monica Målø    09.12.2021 Verran 
Karle Sigfred Bartnes   10.12.2021 Beitstad
Inger Oliva Garberg   12.12.2021 Steinkjer 
Alf Jarle Bratberg   13.12.2021 Beitstad
Bjørn Oddvar Elstad   13.12.2021 Steinkjer
Eldbjørg Othelie Opheim 13.12.2021 Mære
Odd Olav Storstad   15.12.2021 Mære
Oddgeir Grindberg   15.12.2021 Steinkjer
Sissel Hammer     16.12.2021 Steinkjer
Jorunn Holtan    17.12.2021 Mære
Jorid Oline Kvernland   17.12.2021 Steinkjer 
Gunnhild Margrethe 
Fossdal     20.12.2021 Egge
Rolf Olav Berntzen   20.12.2021 Verran
Eldrid Berntzen   22.12.2021 Steinkjer 
Reidun Kristine Slørdal 22.12.2021 Egge
Åse Øydis Lauvsnes   24.12.2021 Egge
Ingunn Velde    26.12.2021 Beitstad
Svein Joralf Bartnes   27.12.2021 Egge
Johan Nonstad    30.12.2021 Steinkjer

Kjerstina Solstad    31.12.2021 Mære 
Einar Johan Asprem    31.12.2021 Steinkjer
Knut Marius Mølnvik    31.12.2021 Egge 
Aasta Meldal     02.01.2022 Følling
Tor Erling Røsseth    02.01.2022 Ogndal
Jomar Bjørn Smestad    05.01.2022 Egge
Gerd Lydia Hammer    07.01.2022 Steinkjer
Per Binde     13.01.2022 Stod
Sofie Gustavsen    15.01.2022 Egge
Bergljot Lorås     15.01.2022 Steinkjer
Jonathan Tore Smith    16.01.2022 Steinkjer
Edel Pauline Mølnvik    16.01.2022 Egge
Audun Oddvar Jermstad 19.01.2022  Steinkjer
Heidi Bekkavik    19.01.2022 Steinkjer
Greta Annlaug Skotvold 20.01.2022 Steinkjer 
Mary Mathilde Kristiansen 23.01.2022 Verran 
Inger Johanne Finsaas    24.01.2022 Egge
Ermir Pulaha     27.01.2022 Steinkjer
Mildrid Nelly Seem    28.01.2022 Beitstad 
Petter Haugan     31.01.2022 Verran 
Gerd Aasland     01.02.2022 Verran 
Astrid Margrete 
Austheim     02.02.2022 Henning
Per Einar Brattås    03.02.2022 Mære
Klara Olaug Susegg    03.02.2022 Henning
Aud Irene Benum    04.02.2022 Mære
Oddmund Leidulv
Sandhaug     06.02.2022 Beitstad
Kjellrid Slapgård    07.02.2022 Steinkjer
Arne Sigmund Weie    14.02.2022 Egge
Nelly Olafsen     15.02.2022 Egge
Ivar Tronstad     15.02.2022 Egge
Eldbjørg Revdal    16.02.2022 Verran 
Odd Torbjørn Drager     15.02.2022 Egge
Trine Mikalsen    17.02.2022 Steinkjer 
Rigmor Gjertrudis 
Fredriksen     19.02.2022 Steinkjer
Olaus Johannes Opheim 20.02.2022 Mære
Astrid Marie Langfjord  21.02.2022 Steinkjer
Jostein Nordnes    21.02.2022 Steinkjer
Hildur Synnøve Krokstad 24.02.2022 Steinkjer
Peggy Stigum     24.02.2022 Steinkjer
Inge Iversen     02.03.2022 Verran 
Aslaug Elin Fossum    03.03.2022 Mære
Rolf Granhus     03.03.2022 Kvam
Kari Hovd     05.03.2022 Beitstad
Reidun Helene Bjørge    05.03.2022 Egge
Kari Hovd     05.03.2022 Beitstad
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Jakob Bustadmo    06.03.2022 Steinkjer 
Aud Marit Dahle    08.03.2022 Verran 
Gunnbjørg Kristin 
Hagen       08.03.2022  Egge 
Arve Bartnes     10.03.2022 Mære
Ola Bjerkan     10.03.2022 Mære
Ranveig Helbostad    13.03.2022 Steinkjer
Morten A Kristiansen   14.03.2022 Steinkjer
Leif Edvin Fossdal    15.03.2022 Egge
Olav Ivar Engan    15.03.2022 Ogndal
Bjørn Gulstad     17.03.2022 Egge

Døgnvakt

464 15 003

Vi hjelper deg med alt innen 
gravferd og gravstein

Ølvegata 22, 7715 Steinkjer

PROFILMANUAL

Follafoss   8. mai kl 11:00
Malm  15. mai kl 11:00
Skei  26. mai kl 11:00
Kvam  15. mai kl 11:00
Henning   8. mai kl 11:00
Stod  22. mai kl 11:00
Følling   8. mai kl 11:00
Mære  29. mai kl 10:30 og 12:30
Steinkjer   7. mai kl 10:30 og 13:00
    8. mai kl 11:00
Beitstad 22. mai kl 11:00
Egge  14. mai kl 10:30 og 13:00  
  15. mai kl 11:00

Konfirmasjonsgudstjenester er 
planlagt følgende datoer i 2022:

Vi har selskapslokaler 
på Wistbygget
• Konfirmasjon
• Bursdag
• Minnestund
• Dåp
• Navnedag
Kom gjerne innom for en prat, eller ring oss 
på tlf.nr. 741 44 450. www.bakern.as
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19 Og han tok et brød, takket og brøt det, ga dem og 
sa: Dette er mitt legeme, som blir gitt for dere. Gjør 
dette til minne om meg! 20 Likeså tok han begeret 
etter aftensmåltidet og sa: Dette begeret er den nye 
pakt i mitt blod, som utgytes for dere.
Lukas 22:19-20

Å være sammen ved et måltidsfelleskap er viktig for de 
fleste av oss. Jeg har en påstand «Mat man spiser sam-
men med andre, smaker ofte bedre enn det som spises 
alene» Dette har undertegnede fått kjenne på ved flere 
anledninger de siste to årene. Mat ved pc`n, helt alene 
på hjemmekontoret, ble en vane. Hva jeg spiste ble ikke 
så nøye, poenget med maten var å ha et blodsukkernivå 
for å holde ut arbeidsdagen. Om det var en sjokolade 
eller en salat, så nøt jeg det ikke. I vårt arbeidsfellesskap 
jobber vi mye i team, og det har vi også klart på hjem-
mekontoret, men å spise lunsjen vår sammen, det har 
ikke blitt gjort. Og det er nok det jeg har savnet mest, 
spise maten min sammen med mine kollegaer! Det er 
flere der ute som ikke spiser sammen med andre, som 
ikke har et arbeidsfellesskap på samme måte. Det kan 
det være flere årsaker til, som ikke nevnes her. Men det 
å ha lyst til å delta i et bordfelleskap, det er lov. 
Og selvfølgelig har vi gjort noe med det

Frank Øren er ansatt i Steinkjer kirkelige fellesråd, som 
diakon og kateket. Ett av de første tiltakene Frank 
startet opp, var fredagslunsj. Dette er et samarbeid 
mellom diakon, kateket og menighetsråd, og har pågått 
siden mars 2018. 

Vi ønsker selvfølgelig å videreføre dette, slik at 
menighetssalen blir fylt opp av mennesker som har lyst 
til å spise sammen. Etter 2 år med lite sosialt samvær, er 
det på tide med å fronte fredagslunsjen, slik at alle som 
ønsker kan komme for å  være sammen rundt bordet.
Fredagslunsjen er annenhver fredag i partallsuker og da 
dekkes det bord i menighetssalen i Steinkjer kirke 
(inngang nede, like ovenfor forumgården) og maten 
står klar på bordet kl 11:00. ca kl 12:00 avsluttes 
måltidet med en middagsbønn, for de som ønsker det. 

Fredagslunsj er basert på selvbetjening, det vil si at her 
smører vi maten selv. Noen velger å betale en liten sum 
via vipps, noen velger å ikke gjøre det. Det er ikke krav 
til medlemskap i Den norske kirke, men det kreves at 
vi er rause med hverandre, og har respekt for hverandre 
uavhengig av tro.

Velkommen til fredagslunsj!

Av Undervisningsleder / menighetspedagog 
Marte Cicilie Mæhre

Fredagslunsj



Kjære innbyggere i Steinkjer kommune,
Etter to utfordrende år med pandemi, har 2022 også tatt en krevende vending. Krigen i Ukraina vil 
påvirke oss alle i lang tid fremover. I slike situasjoner blir kirka et viktig samlingspunkt og formilder av 
inkludering og nestekjærlighet.   

Vårt felles menighetsblad, Kirke & Samfunn skal formidle noe av det som skjer hos de ulike soknene og nytt 
av året er at hvert sokn har fått sin egen side der de kan fortelle om hva som skjer rundt omkring.
 
Vi vil på vegne av alle ti menighetsrådene, takke for det gode samarbeidet. En stor takk til alle de frivillige og 
ansatte som står på for at kirkene våre fortsatt skal være en viktig del av lokalsamfunnet vårt. Mye av jobben 
gjøres på fritid og på dugnad, og det samme gjelder menighetsblad Kirke & Samfunn. En stor takk til dere 
alle som har gitt bidratt til bladet utgis to ganger i året. 

Vi håper du finner menighetsbladet både interessant og nyttig. Bladet er gratis, så vi er helt avhengig av 
frivillige gaver for å lage et godt innhold. Vi håper du har lyst til å bidra til det, så bruk gjerne giroblanketten 
under eller VIPPS oss på 501006.

Tusen takk for din støtte!

God sommer fra oss i redaksjonen i Kirke & Samfunn
Fo

to
: M

ac
Le

in
, A

nn
e L

ei
n 

Kr
ist

ia
ns

en


